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LOCATIE LEEUWENKUIL 
AAN DE KEIzERSTRAAT 
WEGGEGOOID GELD?

Kunstencentrum De Leeuwenkuil wil samen met de bibliotheek verhuizen 
naar het voormalige Hegius-gymnasium aan de Nieuwe Markt. De 
Leeuwenkuil dreigt door de geplande bezuiniging van het college op 
het cultuurbeleid drie ton aan subsidie kwijt te raken. Directeur Wiebren 
Buma beweert dat het huidige pand aan de Keizerstraat onbetaalbaar 
wordt voor het kunstencentrum als het financieel zo zwaar getroffen 
wordt.
‘De Leeuwenkuil moest indertijd zonodig naast de Schouwburg omdat 
dat nieuwe gebouw anders niet rendabel was’, graaft afdelingsvoorzitter 
Illya Jongeneel in het verleden. ‘Nu blijkt dat dat geen goede beslissing 
was omdat De Leeuwenkuil veel te hoge lasten heeft’, stelt ook Illya 
vast. ‘Daar kan De Leeuwenkuil weinig aan doen, dat was een gevolg 
van het beleid van het college. En nu zitten we met de gebakken peren. 
Voor de cultuur en de educatie is het goed dat De Leeuwenkuil naar de 
Nieuwe Markt verhuist. Het probleem dat dan een duur gebouw leeg 
komt, is De Leeuwenkuil niet kwalijk te nemen, maar het college dat 
zonodig op de Keizerstraat een te duur gebouw moest neerzetten.’

Maar is de verbouwing van De Leeuwenkuil van vorig jaar dan geen 
weggegooid geld? ‘Zoals aan elk verhaal zitten ook aan dit verhaal twee 
kanten’, vertelt fractievoorzitter Kitty Schmidt-Versteeg. ‘Het is vreemd 
dat je het ene jaar geld steekt in een verbouwing en het volgende jaar wil 
verhuizen naar een andere locatie. Dit komt koud op ieders dak, maar 
zegt alles over het onverwachte en korte termijn bezuinigingsbeleid op 
cultuur van dit college. Gezien de bezuinigingsopdracht begrijpen wij de 
reactie vanuit De Leeuwenkuil goed. Die ondersteunen wij ook. Het is 

geen reële optie om te verwachten dat het aanbod van De Leeuwenkuil 
overeind blijft als ze op deze locatie blijven. Dat ze nu willen kiezen 
voor een goedkopere locatie in samenwerking met de bieb vind ik te 
prijzen’, aldus Kitty.

‘Aanbod van educatie moet altijd prevaleren. Wij vinden het wel een 
goede optie: een echte cultuurhoek op de Nieuwe Markt met Filmhuis, 
Leeuwenkuil en bieb. Of deze plannen ook werkelijk uitvoerbaar zijn is 
echter nog maar de vraag. We zullen hier in de komende tijd nog veel 
debatten over moeten voeren.’

SP GAAT DE MARKT OP

De SP was zaterdag 25 mei weer vertegenwoordigd op de 
zaterdagmarkt . Hiermee willen wij zichtbaar en aanspreekbaar zijn en, 
nog belangrijker, mensen motiveren om op 8 juni aanstaande  mee te 
gaan naar Amsterdam voor de zorgdemonstratie. 
De weersvoorspellingen waren wat zorgelijk, maar ondanks dat hebben 
we een heerlijke droge dag gehad. En zo nu en dan kwam het zonnetje 
er toch doorheen.
Omdat we grote ballonnen aan de kraam hadden hangen, kwam 
een aantal kinderen vragen of ze mee mochten doen met de 
ballonnenwedstrijd. Die werd echter niet gehouden. maar om een grote 
teleurstelling te voorkomen hebben we een aantal ballonnen uitgedeeld.
De sfeer zat er goed in en tevens hebben we een aantal aanmeldingen 
gekregen voor de zorgdemonstratie.
De SP Deventer staat de komende maanden weer op de zaterdagse 
weekmarkt op de Brink. Wie een ochtend of een middag vrij heeft 
om de handen uit de mouwen te steken, kan zich melden bij 
organisatiesecretaris Vincent Timmer (06-13961321 of vtimmer@
hotmail.nl). Een ochtend duurt van 9.30 uur tot 13.15 uur; een middag 
duurt van 13.00 uur tot 16.30 uur. 



‘STOP WETSVOORSTEL 
STRAFBAARHEID 
ILLEGAAL VERBLIJF’
Burgemeester Andries Heidema moet namens 
de Deventer gemeenteraad zijn zorgen over 
de wet strafbaarstelling van illegaal verblijf 
kenbaar maken bij het kabinet en de Tweede 
Kamer.
Dat hebben SP, GroenLinks en PvdA 
door middel van een motie tijdens de 
raadsvergadering van 15 mei voor elkaar 
gekregen. De motie werd door een 
meerderheid van de raadsleden aangenomen.

De SP-fractie is van mening dat de 
strafbaarstelling van illegaliteit ongewenste 
effecten zal hebben op de Deventer 
gemeenschap. ‘Wij vrezen dat mensen 
uit angst niet of (te) laat gebruik zullen 
maken van medische voorzieningen, wat 
tot schade aan hun gezondheid zal leiden’, 
licht fractievoorzitter Kitty Schmidt-Versteeg 
de motie toe. ‘Ouders zullen hun kinderen 
mogelijk uit angst niet meer bij scholen voor 
lager en middelbaar onderwijs aanmelden, of 
ze halen hun kinderen van deze scholen af, met 
ingrijpende gevolgen voor het verdere leven 
van deze jongeren. Sommige mensen zullen 
slachtoffer worden van malafide bedrijven 
of huisjesmelkers die misbruik maken van 
hun situatie door onderbetaling of uitbuiting’, 
vervolgt Kitty. ‘Sommige mensen zullen geen 
andere mogelijkheid meer zien dan criminaliteit 
of prostitutie om in hun levensonderhoud 
te voorzien. Of ze zullen sneller slachtoffer 
worden van intimidatie of geweld. ‘Illegalen’ 
zullen zelf, uit angst dat ze worden opgepakt, 
geen contact meer opnemen met de politie 
wanneer zij geconfronteerd worden met 
criminaliteit. Daarbij denken we met name 
aan uitbuiting, mensenhandel en gedwongen 
prostitutie.’

Gemeenten zullen volgens de SP nog meer 
te maken krijgen met problemen met de 
openbare orde zoals overlast, overbewoning 
en risico’s voor de volksgezondheid, met 
alle negatieve maatschappelijke gevolgen 
van dien. ‘Het is belangrijk dat gemeenten 
signalen over de effecten van het wetsvoorstel 
strafbaarstelling van illegaal verblijf kenbaar 
maken bij het kabinet zodat het op de hoogte 
is van de consequenties op gemeentelijk 
niveau en hier bij het vaststellen van nieuwe 
beleid rekening mee kan houden.’

Het kabinet bereidt momenteel een 

wetsvoorstel voor strafbaarstelling van illegaal 
verblijf voor. De Tweede en Eerste Kamer 
zullen zich daar vervolgens over uitspreken. 
De Raad van State heeft nu al een kritisch 
advies uitgebracht over het wetsvoorstel omdat 
de Raad van State twijfelt aan de toegevoegde 
waarde van het wetsvoorstel en vragen stelt bij 
de maatschappelijke consequenties hiervan.

‘GEEN VERTROUWEN IN 
FUNCTIONEREN DRTV’

Het scheelde niet veel of SP-raadslid Erik 
van Brink was woensdag 29 mei tijdens de 
raadsvergadering door de overige fracties 
gelyncht. Van wethouder Hartogh Heys kreeg 
Erik de rode kaart na de brutale overtreding in 
het zestienmetergebied op DRTV.

Aanleiding was de ongeoorloofde SP-motie 
over het (dis)functioneren van Deventer 
Radio en TV (DRTV). In die motie draagt de 
SP het college op om binnen zeer afzienbare 
tijd een gesprek aan te gaan met het bestuur 
van DRTV. In dat gesprek moet het college 
het vertrouwen in het functioneren van DRTV 
opzeggen. ‘DRTV is niet bij machte gebleken 
om hét evenement van het jaar – de huldiging 
van Go Ahead Eagles na het behalen van 
de promotie naar de eredivisie – op een 
aansprekende wijze live te verslaan’, staat in 
de motie. ‘Hiermee heeft DRTV veel goodwill 
bij de bevolking verspeeld. DRTV heeft zich 
volledig laten passeren door TV Oost. Die 
zender bracht wél live verslag van de intocht 
en de huldiging op de Brink op tv.’

Het ontbreken van DRTV tijdens de huldiging 
van Go Ahead is volledig in tegenspraak 
met het meerjarenbeleidsplan dat DRTV 
in april heeft ingediend bij het college. In dit 
plan wordt onder andere gesproken over een 
samenwerkingsverband met Paul Tijlhuis AV 
waardoor live-uitzendingen kunnen worden 
verzorgd. ‘Het is niet de eerste keer dat 
DRTV incompetent en onkundig handelt’, 
aldus de motie. ‘Denk maar aan het live 
verslaan van het lijsttrekkersdebat in de 
schouwburg in maart 2010, naar aanleiding 

van de gemeenteraadsverkiezingen, en de 
live verslaglegging van de verkiezingsavond 
2010. DRTV anticipeert niet snel genoeg op 
nieuwsfeiten en de waarde hiervan waardoor 
er van een toegevoegde waarde nog amper 
te spreken is. Wij als gemeente verlenen wel 
subsidie aan DRTV en eisen hiervoor een 
deugdelijk product.’

Hoe dúrft de SP tegen de schenen van DRTV 
te schoppen? ‘DRTV mag niet gespiegeld 
worden aan een grote professionele 
organisatie als RTV Oost’, vindt wethouder 
Hartogh Heys. Precies: DRTV is verre van een 
professionele organisatie en mag bijgevolg 
met gemeenschapsgeld neuspeuterend de 
promotie van VV Lettele – het is ze gegund! 
– naar de vierde klasse uitzenden. Maar 
een kwalitatief en journalistiek hoogstaand 
product afleveren door het promotiefeest 
in de Adelaarshorst live uit te zenden, nee, 
daarvoor is DRTV niet in het leven geroepen. 

SP WIL HISTORISCH 
MUSEUM IN 
BIBLIOTHEEKGEBOUW

De SP Deventer wil dat de stad op korte 
termijn een groter Historisch Museum krijgt op 
de Brink. De SP zal tijdens de Voorjaarsnota 
met een motie komen waarin de raad en het 
college gevraagd wordt op korte termijn een 
nieuw Historisch Museum op de Brink te 
realiseren.
De geschiedenis van Deventer en van 
Nederland moet door het Historisch Museum 
goed in beeld gebracht worden. Het beoogde 
museum zou in het pand van de bibliotheek 
moeten komen. De Deventer historie is 
van groot belang voor de geschiedenis van 
Nederland. Bonifatius en Lebuinus, met de 
zeer belangrijke Hanzeperiode, de opkomst 
van vrije denkers zoals Erasmus, Geert 
Groote tot aan de politieke geschiedenis met 
de Bataafse Republiek met aan het hoofd 
raadspensionaris Schimmelpenninck en het 
Deventer Schisma waarin de Tribunisten zich 
afscheidden van de SDAP. Allemaal Deventer-
gerelateerde onderwerpen.



OPGERUIMD STAAT NETJES
Bestuursvoorzitter Illya Jongeneel, fractievoorzitter Kitty Schmidt-Versteeg en de actieve leden Harrie Timmermans en Jeanny Rouwet hebben 
zaterdag 18 mei de tuin van ons oudste lid, mevrouw Bosman uit Teuge, opgeknapt. Mevrouw Bosman werd woensdag 22 mei 98 jaar jong en dan 
is het toch best lastig om je grote en mooie tuin alleen te onderhouden. Vandaar dat Illya, Kitty, Harrie en Jeanny de groene vingers uit de broekzak 
haalden en haar een helpende hand boden om haar tuin weer een goede uitstraling te geven voor haar aanstaande verjaardag. Die dag trokken Kitty 
en Illya nog een keer richting Teuge om mevrouw Bosman te feliciteren en haar op lekkere taartjes te trakteren. Over twee jaar komt Emile Roemer 
op bezoek. Want beloofd is beloofd!

Een Historisch Museum inrichten is volgens de 
SP van groot belang voor Nederland en voor 
Deventer. Het zal het aantal bezoekers aan 
Deventer sterk doen toenemen. De economie 
van Deventer moet zo een boost krijgen, wat 
op de langere termijn geld oplevert.
De SP concludeert dat het Historisch Museum, 
dat nu in de Waag is gehuisvest, onvoldoende 
ruimte heeft om zich als volwaardig Historisch 
Museum te presenteren. De ruime collectie 
kan onvoldoende getoond worden en is 
opgeslagen in twee oude, brandgevaarlijke en 
te kleine panden.

EVEN VOORSTELLEN: 
JOLANDA DE KLEIJN

Ik ben 50 jaar jong, 
getrouwd met Jan en 
heb twee zoons van 18 
(tweeling). Ik woon sinds 
2008 in Deventer. Ik ben 
lerares geweest en heb 
daarnaast gewerkt als 
office/facility manager bij 

een internationaal bedrijf. Door een ongeval in  
2011 ben ik arbeidsongeschikt geworden. Nu 

werk ik als vrijwillig budgetcoach bij Carinova 
en geef ik taalles bij vluchtelingenwerk.

Sinds kort ben ik intensiever betrokken 
geraakt bij de SP.  Ik wilde me graag inzetten 
voor de SP en heb gekozen voor het werk bij 
de hulpdienst omdat dit werk aansluit bij mijn 
ervaring en in het hier en nu staat. Het is werk 
waarbij je iets voor de mensen kunt betekenen.
Natuurlijk is het werk dat de hulpdienst doet 
eigenlijk een taak voor instanties zelf, de 
hulpdienst maakt de weg tussen bewoners 
en instanties korter. Mensen hebben soms 
hulp nodig maar weten niet waar ze terecht 
kunnen. De hulpdienst kan mensen helpen die 
stap te maken door persoonlijk contact en een 
luisterend oor.
Hoe groot of klein uw vraag ook is, er wordt 
naar u geluisterd. Er zullen altijd problemen 
zijn die we niet voor u kunnen oplossen maar 
daar waar we kunnen, helpen we u verder of 
we verwijzen u door naar de juiste persoon of 
instantie. Als er meerdere hulpaanvragen over 
een zelfde onderwerp binnenkomen is dat 
een signaal dat er iets structureel niet goed 
zit. Door middel van terugkoppeling naar de 
politiek kunnen we vervolgens proberen deze 
zaken op te lossen.

De hulpdienst is telefonisch bereikbaar op 
maandagmorgen van 9.00 uur tot 10.00 uur 
(06-36466246) of spreek een boodschap in. 
U kunt mij ook per mail bereiken: jadekleijn@
tomaatnet.nl.

SP BOEKT SUCCES MBT 
VEREENVOUDIGING 
VAN HET KAPBELEID
Het college gaat de lijst met monumentale bomen 
in de gemeente Deventer, in samenspraak met 
de Bomenstichting, op een kostenneutrale 
manier actualiseren. Pas daarna kan het 
college de gemeenteraad een voorstel over een 
vereenvoudiging van het gemeentelijk kapbeleid 
voorleggen.
Dit is het resultaat van de door SP en GroenLinks 
ingediende motie tijdens de raadsvergadering 
van 15 mei. De motie werd door een 
meerderheid van de raadsfracties aangenomen. 
De SP-fractie zal een vereenvoudiging van het 
kapbeleid overigens niet steunen. ‘Monumentale 
bomen moeten beschermd en behoed worden 
voor kap’, verduidelijkt fractievoorzitter Kitty 
Schmidt-Versteeg de motie.



HULPDIENST
De SP in Deventer heeft een eigen Hulpdienst 
waar u terecht kunt met allerlei vragen en 
problemen die onder andere te maken 
hebben met loon, uitkering, huur, belasting 
en sociale wetgeving. De medewerkers van 
de Hulpdienst helpen u wanneer mogelijk met 
informatie en advies, helpen u bij het invullen 
van formulieren en verwijzen u indien nodig 
naar mensen die u verder kunnen helpen. De 
service is gratis en voor iedereen (dus ook 
voor niet SP-leden). Aarzel niet als u denkt 
een helpende hand nodig te hebben.

De Hulpdienst is via een telefonisch 
spreekuur op maandagmorgen van 9.00 uur 
tot 10.00 uur bereikbaar op 06-36466246 
(bij geen gehoor of buiten deze tijden kan 
de voice-mail worden ingesproken). U 
kunt uw (hulp)vraag en/of opmerking ook 
aan ons kenbaar maken door een mail 
te sturen naar jadekleijn@tomaatnet.nl. 

CONTACT MET DE SP
Heeft u een vraag aan de SP Deventer? 
Opmerkingen? Klachten? Ideeën? Of wilt u 
actief lid worden? Neem dan contact op met 
het afdelingssecretariaat via tel. 06-29406051 
of email: deventer@sp.nl. 

Informatie over de Tribune-bezorging: Willem 
van de Donk, tel: 06-13063552 of email: 
v.d.donk@kpnmail.nl.

Informatie over de Zo-bezorging: Jeanny 
Rouwet, tel: 0570-551300 of email: 
jeannyrouwet@gmail.com.

Voor contact met de SP fractie: email: 
deventer@sp.nl of k.schmidt.versteeg@
deventer.nl of tel: 06-38334028.

TWITTER:
twitter.com/KitSchmidt
twitter.com/EugeneKelder

FACEBOOK:
www.facebook.com/SP.Deventer

YOU TUBE:
youtube.com/spdeventerfractie

WEBSITE:
www.deventer.sp.nl

TERRASSENBELEID 
EENHEIDSWORST?
“Hoi mam, we zijn klaar met winkelen. Waar 
zitten jullie?”
“Op de Brink, op een terrasje met groene 
parasols.”
“Ze hebben allemaal groene parasols.”
“Nou dan zoek maar even.”
“Bah, wat een eenheidsworst zeg.”

Er was een tijd van grote verscheidenheid in 
winkels en cafés. Maar sinds de doorvoering 
van de marktwerking zijn al die kleine 
bijzondere winkels opgeslokt door grote 
ketens en multinationals. De gepropageerde 
vrije markt is alleen voor de allergrootsten en 
allerrijksten. Maar in het oosten van het land 
ligt nog één stadje dat zich daar heftig tegen 
verzet. Met veel bijzondere kleine winkeltjes 
en een prachtige Brink waar een keur aan 
diverse horecagelegenheden is. Of was. Want 
om meer toeristen te trekken is het lumineuze 
idee geboren om eenheid te brengen in de 
terrasjes. En vooral grenzen aan uitingen 
van de horecabaas op de ook al standaard 
afscheidingen. Op een zo duidelijk gebrek 
aan verscheidenheid zullen vast drommen 
toeristen afkomen. Voelen ze zich zelfs in 
Deventer toch nog een beetje thuis.
 
Illya Jongeneel

AGENDA
 ★ ALGEMENE LEDENVERGADERING: 

8 okt & 3 dec - 20:00 uur @ Humanitas/
Ridderhof, Radboudlaan 1 

 ★ FRACTIEVERGADERING: 
10, 17 en 24 juni, 1 juli  - 19:30 uur @ 
Stadhuis, Grote Kerkhof 4 

 ★ POLITIEKE MARKT & 
RAADSVERGADERING: 
12 juni (14.00 uur), 19 juni (19.30 uur), 26 
juni (19.00 uur), 3 juli (19.00 uur; enkel 
raadsvergadering)  @ Stadhuis, Grote 
Kerkhof 4 

 ★ SP OP DE MARKT: 
29 juni, 24 augustus, 28 september, 
26 oktober en 30 november - 
gehele dag @ De Brink.
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